
نیـازی بـه واردات شکـر نـداریم/
ضـرورت تجدیـدنظر در نـرخ خریـد

تضمینی چغندرقند

مجری طرح چغندرقند و نیشکر وزارت جهاد گفت: با توجه به ذخایر شکر
در انبارها، حداقل تا پایان سال نیازی به واردات نداریم.

 

به گزارش پایگاه خبری اگروفودنیوز؛ علیرضا یزدانی مجری طرح چغندر
قند و نیشکر وزارت جهادکشاورزی در گفتوگو با خبرنگار صنعت،تجارت
و کشاورزی گروه اقتصادی باشگاه خبرنگاران جوان، درباره آخرین
وضعیت کشت چغندر قند پاییزه در سال زراعی جدید اظهار کرد: برای
سال زراعی جدید برنامه کشت ۲۳ هزار هکتار چغندر قند پاییزه به
استانها ابلاغ شده که تاکنون حدود ۱۳ هزار هکتار عملیات کشت صورت

گرفته است.

به گفته وی، تاکنون ۴ میلیون تن چغندر قند به کارخانهها تحویل
داده شده که یک میلیون تن آن مربوط به چغندر قند پاییزه است.

یزدانی با بیان اینکه برداشت چغندرقند بهاره کماکان ادامه دارد،
تصریح کرد: براین اساس نمیتوان آمار دقیقی از میزان تولید شکر

اعلام کرد.
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مجری طرح چغندر قند با انتقاد ازنرخ خرید تضمینی چغندر قند بهاره
و پـاییزه برای سـال زراعـی ۹۷-۹۸ افـزود: بـا تـوجه بـه افزایـش
هزینههای تولید و تورم انتظار میرود که تجدید نظری در نرخ خرید
تضمینی صورت گیرد، چرا که قیمت خرید مطابقتی با هزینههای روز

تولید ندارد.

وی ادامه داد: اگرچه درخواست تجدید نظر در نرخ خرید تضمینی چغندر
قند بهاره و پاییزه را به شورای اقتصاد دادیم، اما تا زمان تصویب

نهایی نمیتوان درصدی را اعلام کرد.

یزدانی در پایان تصریح کرد: با توجه به ذخایر شکر موجود در
انبارها، حداقل تا پایان سال نیازی به واردات نداریم.


